

Типологические и классификационные особенности преступников в сфере незаконного оборота прекурсоров наркотических средств и психотропных веществ

Карпов Ярослав Сергеевич,
старший инспектор по особым поручениям
Организационно-аналитического департамента
Министерства внутренних дел Российской Федерации,
соискатель кафедры криминалистики Юридического факультета
Московского государственного университета имени М.В. Ломоносова
(г. Москва)
jml2@mail.ru

В статье рассматриваются типологические и классификационные особенности преступников в сфере незаконного оборота прекурсоров наркотических средств и психотропных веществ.

Ключевые слова: наркотики, прекурсоры, незаконный оборот, личность преступника, типология, классификация.

Typological and Classification Peculiarities of Criminals in Illicit Trafficking in Precursors of Narcotic Drugs and Psychotropic Substances

Karpov Yaroslav S.
Senior Inspector-At-Large of the Organizational and Analytical Department of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation
Degree-Seeking Student of the Department of Criminalistics of the Law Faculty of the Lomonosov Moscow State University (Moscow)

The article considers typological and classification peculiarities of a criminal committing illegal turnover of drug precursors.

Keywords: narcotic means and psychotropic substances, precursors, traffic, criminal personality, typology, classification.